
 

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI PRZEWODNICZĄCEGO RADY 

w okresie między sesjami  

 

I.  REALIZACJA UCHWAŁ: 

Przewodniczący Rady przesłał uchwałę nr XIII/94/25 Rady Miejskiej w Sulęcinie 

z dnia 31 marca 2025 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Wojewodzie 

Lubuskiemu, Komisarzowi Wyborczemu oraz Panu Karolowi Kołodziejowi. 

Zgodnie z uchwałą nr XIII/95/25 Rady Miejskiej w Sulęcinie z dnia 31 marca 2025 r. w sprawie 

skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Polskich Olimpijczyków w Sulęcinie, 

Przewodniczący poinformował skarżącą o sposobie załatwienia skargi. 

 
II. SPROSTOWANIE OCZYWISTYCH OMYŁEK:  

Przewodniczący Rady sprostował oczywistą omyłkę w uchwale nr XIII/92/25 w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżaw 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Sulęcin oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu pomieszczenia biurowego w Domu Joannitów w Sulęcinie przez 

dotychczasowego najemcę. 

W projekcie powyższej uchwały, w podstawie prawnej wpisano: 

„Na podstawie art. 18 ust 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2024 r., poz. 1465) …” 

a winno być: 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2024 r., poz. 1465) …” 

Omyłka ta została poprawiona przed podpisaniem uchwały Przez Przewodniczącego Rady. 

 

III. W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM DO RADY MIEJSKIEJ W SULĘCINIE WPŁYNĘŁY 

NASTĘPUJĄCE PISMA: 

 Petycja w sprawie pomników przyrody na terenie Gminy Sulęcin - petycja została 
przekazana do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

  
IV. PISMA RADNYCH (W TYM INTERPELACJE I ZAPYTANIA): 

 Interpelacja Radnego Jakuba Witka w sprawie problemu niewystarczającej ilości miejsc 

parkingowych przy ulicy Kochanowskiego oraz Orzeszkowej. 

 Interpelacja Radnego Mikołaja Konopko dotycząca zasad stosowanych przy zmianach 

osobowych w organach nadzorczych spółki, której wyłącznym udziałowcem jest Gmina. 

Powyższe interpelacje zostały przekazane do Burmistrza Sulęcina. 



 

 

V. W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM ODBYŁY SIĘ NASTĘPUJĄCE SPOTKANIA  

I UROCZYSTOŚCI:  

13.04.2025 r. - Przewodniczący Rady uczestniczył w Jarmarku Kogucim 

15.04.2025 r. - Przewodniczący Rady brał udział w Spotkaniu Wielkanocnym z seniorami 

z DDS+ w Domu Joannitów w Sulęcinie; 

25.04.2025 r. - Przewodniczący Rady uczestniczył w zebraniu zarządu STS Olimpia 

Sulęcin; 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Sulęcinie  

(-) Krystian Bielecki 

  


